
Resume af bestyrelsesmødet 23.10.2018

Mødet startede med besøg af Bo Svennevig fra TV2, som informerede om kommende tiltag fra TV2 m.m.

1. Kanalkøb 2019

Vi har modtaget svar fra YouSee hvor DSA imødekommes på næsten alle ønsker.

Vi fortsætter samarbejdet med YouSee.

Vi fortsætter med en et-årig kontrakt. 

Vi vil gerne diskutere at få lavet alle TV2 kanaler med redundant modtagelse via satellit som backup 
(News, Zulu, Charlie, Fri).

2. Opgradering af distributionsnettet.

DSA har sendt projekt omkring opgradering af vores distributionsnet til Brix og Kamp samt 
Telecenteret.
Telecenteret har ikke afgivet tilbud, der sker store forandringer pt.
Brix og Kamp har afgivet tilbud på samlet kr. 525.000,-

Vi accepterer tilbuddet fra Brix og Kamp.

3. Hjemmesiden

Vores hjemmeside har en række problemer, som ønskes løst.

TK kontakter dem som har lavet vores kommende infokanal og beder om referencer m.m.. Samt en 
prisindikation, som ligeledes dækker model for hosting og drift.

4. Internethastighed.

Hastigheden øges til 160/40 med virkning fra generalforsamlingen forudsat at internet forbindelsen 
er øget til 10 Gbit, og øerne er øget i kapacitet.

Model for at lade modem indgå i ny betalingsmodel, skal fremlægges på næste møde.


